
FLUOROLUBE OILS HO-125

产品名称 FLUOROLUBE OILS HO-125

公司名称 上海恩莱保贸易有限公司

价格 .00/件

规格参数

公司地址 上海市松江区金高路2388号813室

联系电话 86-021-20228098 13391171050

产品详情

FLUOROLUBE oils are liquid lubricants that deliver long-lasting lubrication for metallic surfaces (except copper,
aluminum, and magnesium) in applications requiring stability and performance in strongly acidic and/or oxidizing
environments.   They are saturated, hydrogen-free, low-molecular-weight polymers of chlorotrifluoroethylene
(CTFE) that combine high-temperature performance, non-flammability and chemical inertness under many
demanding conditions.   Available in a range of viscosities, FLUOROLUBE oils are compatible with chlorine,
oxygen, hydrogen peroxide, red fuming nitric acid and other strong oxidizing agents, and are nonflammable.

FLUOROLUBE润滑油是液体润滑剂，可为金属表面(铜、铝和镁除外)提供持久润滑，适用于在强酸性和/
或氧化环境中要求稳定性和性能的应用。它们是饱和、无氢、低分子量的三氟氯乙烯(CTFE)聚合物，在
许多苛刻的条件下结合了高温性能、不可燃性和化学惰性。可在一系列粘度，FLUOROLUBE油兼容氯，
氧，双氧水，和其他强氧化剂，是不可燃的。
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